
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΣΥΓΚΛΗΤΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 184 

6 Σεπτεμβρίου 2022 

Η Σύγκλητος:  

1. Αποφάσισε ομόφωνα:  

1. Σε ότι αφορά την προσφορά των μαθημάτων του τρέχοντος ακαδημαϊκού εξαμήνου, 

αυτά θα γίνουν πλήρως με φυσική παρουσία. 

2. Οι φοιτητές/τριες που αδυνατούν, λόγω του ότι είναι κρούσματα, να έρχονται στα 

μαθήματα για όσο καιρό χρειαστεί, οφείλουν να καλύψουν τα κενά αξιοποιώντας με δική 

τους ευθύνη όλες τις απαραίτητες πληροφορίες και υπηρεσίες/βοήθεια που προσφέρει το 

πανεπιστήμιο όπως γινόταν πάντοτε στις περιπτώσεις που για οποιοδήποτε λόγο δεν 

μπορούσαν να παρακολουθήσουν τα μαθήματα. Δηλαδή τα μαθήματα δεν θα προσφερθούν 

με υβριδική μάθηση. 

3. Σε περίπτωση ασθενείας των διδασκόντων/ουσών γίνεται αναπλήρωση του μαθήματος 

με φυσική παρουσία. Η Σύγκλητος, σε συνεργασία με τα υπόλοιπα Σώματα  Διοίκησης του 

Πανεπιστημίου θα παρακολουθεί τις εξελίξεις όσον αφορά στην πανδημία και θα επανέλθει 

με νέες οδηγίες εάν και εφόσον κριθεί σκόπιμο. 

4. Η Σύγκλητος εξουσιοδότησε τον Πρύτανη να αποστείλει γραπτή ενημέρωση προς την 

πανεπιστημιακή κοινότητα σχετικά με την απόφαση. 

2. Εγκρίνει τη μεταφορά του έργου AesThiCo, με Επιστημονικό Υπεύθυνο τον Λέκτορα Μαρίνο 

Κουτσομιχάλη του Τμήματος ΠΟΛΥΓΡΑΤ, κάτω από τη Διοικητική Διαχείριση της Μονάδας 

Κοινωνικής Πληροφορικής, από την ημερομηνία έναρξης του έργου με αντίστοιχη αποκοπή και 

κατάθεση των υπερκεφαλικών στο Ταμείο Μονάδας. 

3. Λαμβάνοντας υπόψη την έναρξη Σαββατικής Άδειας της Καθ. Μαρίας Καπαρδή, αποφάσισε 

ομόφωνα όπως διορίσει την  Αναπληρώτρια Καθ. Δήμητρα Μηλιώνη στη θέση της Προέδρου 

της Επιτροπής Ισότητας. 

4. Εγκρίνει: 

1. Τη σύνθεση του Ακαδημαϊκού Συμβουλίου της Ερευνητικής Μονάδας Πληροφορικής 

ως ακολούθως: 

- Επίκουρος Καθ. Μιχάλης Σιριβιανός (Εκτελών Χρέη Διευθυντή) 

- Καθ. Παναγιώτης Ζαφείρης 

- Καθ. Ανδρέας Λανίτης 

- Καθ. Νικόλας Τσαπατσούλης 

- Αναπληρώτρια Καθ. Βασιλική Τρίγκα 

- Αναπληρωτής Καθ. Σωτήρης Χατζής 

- Επίκουρος Καθ. Δώρος Πολυδώρου 

- Λέκτορας Μαρίνος Κουτσομιχάλης 

2. Τη σύνθεση του Συμβουλίου Ερευνητικής Μονάδας Κοινωνικής Πληροφορικής 

(SCRC), ως ακολούθως:  

Καθ. Σέργιος Θεοδωρίδης (Πρόεδρος Συμβουλίου Ερευν. Μονάδας) 

- Αναπληρωτής Καθ. Αλέξανδρος Χαραλαμπίδης 

- Αναπληρωτής Καθ. Στέλιος Γιατρός 

- Αναπληρώτρια Καθ. Δέσποινα Μιχαήλ 



 

 

- Επίκουρος Καθ. Ηρόδοτος Ηροδότου 

- Αναπληρωτής Καθ. Δημήτρης Τσάλτας 

- Επίκουρος Καθ. Μιχάλης Σιριβιανός 

- Αντιγόνη Παρμαξή, Μέλος ΕΕΠ 

3. Εγκρίνει τη μεταφορά των έργων EUt Extras και YADES στην Ερευνητική Μονάδα 

Κοινωνικής Πληροφορικής. 

4. Εγκρίνει τη δημιουργία σελίδας κατάστασης έργων στο σύστημα payments.cut.ac.cy 

ώστε όλα τα έργα που υπάγονται κάτω από την Ερευνητική Μονάδα Κοινωνικής 

Πληροφορικής να φαίνονται στο λογαριασμό του Διευθυντή και να στους 

λογαριασμούς των επιστημονικών υπεύθυνων ότι υπάγονται στην Ερευνητική Μονάδα 

αντί στο Ακαδημαϊκό Τμήμα. 

5. Αποφάσισε ομόφωνα όπως ορίσει την Δρ. Ευριδίκη Παπασταύρου, Αφυπηρετήσα 

Αναπληρώτρια Καθηγήτρια του Τμήματος Νοσηλευτικής / Συνεργάτρια Καθηγήτρια ως 

«Συνηγόρου του/της Φοιτητή/τριας». 

Η Σύγκλητος αναμένει από την κ. Παπασταύρου όπως υποβάλει εισήγηση για το πλαίσιο 

λειτουργίας του θεσμού μέχρι τον Δεκέμβριο 2022 ούτως ώστε ο θεσμός να ενεργοποιηθεί για 

εξέταση περιπτώσεων από τον Ιανουάριο 2023. 

6. Αποφάσισε ομόφωνα όπως ο Πρύτανης εκτελεί χρέη Προέδρου της Συγκλητικής Επιτροπής 

Οικονομικών, Προσωπικού και Υποδομών μέχρι την εκλογή  του νέου ΑΟιΠΑ. 

7. 1. Εγκρίνει το σημείωμα ως είχε υποβληθεί από τον Πρύτανη και τα χρονοδιαγράμματα 

που αναφέρονται σε αυτό. 

2. Στην επόμενη συνεδρία της Συγκλήτου στις 4 Οκτωβρίου: 

i. Το Συμβούλιο του Τμήματος Διοίκησης Τουρισμού και Φιλοξενίας να υποβάλει 

εισήγηση για μετακίνηση μελών ΔΕΠ/ΕΕΠ του στο Τμήμα Διοίκησης, 

Επιχειρηματικότητας και Ψηφιακού Επιχειρείν. 

ii. Το Συμβούλιο του Τμήματος Χρηματοοικονομικής, Λογιστικής και Διοικητικής 

Επιστήμης να υποβάλει εισήγηση για μετακίνηση μελών ΔΕΠ/ΕΕΠ του στο Τμήμα 

Ναυτιλιακών. 

iii. Για τις μετακινήσεις που θα αποφασιστούν θα ακολουθηθεί η ίδια διαδικασία που 

ακολουθήθηκε σε περιπτώσεις μετακινήσεων στο παρελθόν. 

iv. Τα ακαδημαϊκά μέλη θα κληθούν να εκφράσουν το ενδιαφέρον τους για μετακίνηση 

από το ένα Τμήμα στο άλλο και ότι αυτή η έκφραση προτίμησης δεν τους περιορίζει στο να 

ζητήσουν, μετά την ολοκλήρωση της διαβούλευσης, να ισχύσουν άλλες ρυθμίσεις σχετικά 

με πιθανή μετακίνηση τους στην Πάφο. 

3. Οι εκπρόσωποι στις Συγκλητικές Επιτροπές που είχαν οριστεί από το Συμβούλιο της 

Σχολής ΔΙΟ, πριν από τη δημοσίευση του νόμου, θα συνεχίσουν να συμμετέχουν ως 

παρατηρητές μέχρι τη σύσταση των Σωμάτων Διοίκησης των δυο νέων Σχολών. 

4. Εγκρίνει τα χρονοδιαγράμματα για την εκλογή νέου ΑΟιΠΑ. Οι εκλογές αναμένεται να 

πραγματοποιηθούν είτε στις 2 είτε στις 30 Νοεμβρίου 2022, εκτός απροόπτου. 



 

 

8. Αποφάσισε κατά πλειοψηφία (την τροποποίηση των Κανόνων Σύνθεσης και Λειτουργίας 

Συγκλητικών Επιτροπών με τις εξής αλλαγές: 

• Να αντιστραφεί η σειρά των σημείων 3.2 και 3.3 

• Στο υφιστάμενο σημείο 3.3 να διαγραφή η λέξη «άτυπα» 

• Το υφιστάμενο σημείο 3.2 να αναδιατυπωθεί ως εξής: «Συστήνεται όπως στην 

ολομέλεια της Συγκλήτου, μετά και από αναλυτική παρουσίαση της συζήτησης που είχε 

διεξαχθεί στην Επιτροπή, μην επαναλαμβάνεται η συζήτηση που έχει ήδη διεξαχθεί στη 

συνεδρία της Επιτροπής». 

• Στο σημείο 3.6 να διαγραφεί «…τουλάχιστον πέντε ημέρες…» και να γραφτεί 

«…τουλάχιστον 72 ώρες…»  

Το τελικό κείμενο θα υποβληθεί στο Συμβούλιο για έγκριση. 

9. Εγκρίνει την υποβολή αιτήματος στο ΥΠΠΑΝ για μεταφορά πιστώσεων μεταξύ κεφαλαίων για 

τον Προϋπολογισμό 2022, σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε, και το προωθεί με θετική 

εισήγηση στην Επιτροπή Οικονομικών του Συμβουλίου για λήψη τελικής απόφασης.     

10. Εγκρίνει τα αιτήματα μεταφορών όπως αναφέρονται στον Πίνακα που υποβλήθηκε και τα 

προωθεί με θετική εισήγηση στην Επιτροπή Οικονομικών του Συμβουλίου για λήψη τελικής 

απόφασης.     

11. Λαμβάνοντας υπόψη το γεγονός ότι δυο από τις εφτά Σχολές του Πανεπιστημίου δεν μπορούν 

να συμμετέχουν στις συνεδρίες της Συγκλήτου λόγω μη καταρτισμού ακόμα των Σωμάτων 

Διοίκησης τους, αποφάσισε ομόφωνα (1 αποχή) να μη συζητήσει τα θέματα του μέρους Β διότι 

το θεωρεί ηθικά ορθότερο. Τα θέματα θα συζητηθούν σε μεταγενέστερο στάδιο. 

 


